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Verslag vergadering van 30/09/2010 

Aanwezig: Linda, Heidi, Nele, juf Joke, juf Carolien, Joris, Ronny, Ruth, Christel, Marian, Danielle, Els, 
Bea C., Bea P., Amy, Evy 
Verontschuldigd : Gwenda, Greet , Mevr. Chris 
 
 

1/ Voorstelling 
Bij een nieuw schooljaar hoort een (ver)nieuw(d)e ploeg. Amy leidt, als voorzitster, voor het eerst de 
vergadering. Iedereen stelt zichzelf nog even voor en we heten vooral de leerkrachten juf Joke en juf 
Carolien en ons nieuw OC-lid Ruth Vaes, van harte welkom. 

 
 
2/ Overzicht financiën 
Nieuwe ‘chef financiën’ Danielle geeft ons een kort overzicht van de huidige stand van zaken. Er is 
momenteel erg weinig geld in kas omwille van vele bestedingen vorig schooljaar.  
Het wordt dus een schooljaar om flink de handen uit de mouwen te steken zodat we tegen het  einde 
van het schooljaar weer wat moois kunnen verwezenlijken. 
Gelukkig zorgde de verkoop van de schoolkalender reeds voor een mooie eerste opbrengst. 
 
 

3/ Verkoop schoolkalenders 
De schoolkalenders zijn ondertussen verdeeld en we mochten heel wat positieve reacties optekenen, 
inclusief van het schoolbestuur. Voor ontwerp, uitvoering, druk en verkoop van de kalenders, 
betaalden we heel wat leergeld. Maar door het positieve eindresultaat zijn we geneigd om dit 
initiatief volgend schooljaar zeker nog eens over te doen. We zouden dan tevens proberen de foto’s 
nog wat ludieker te maken, bv. met kerstmutsen in december en bloemenslingers in juli,… 
Het financiële plaatje dan: 
Uiteindelijke kostprijs per kalender  was €4.8, verkoopprijs €10. 
Aan het einde van vorig schooljaar werden er 186 kalenders besteld. Na een 2e oproep begin dit 
schooljaar, werden er dat 250. 
We stellen vast dat niet alle bestelde kalenders uiteindelijk gekocht werden. Huidige schatting is dat 
waarschijnlijk rond de 230 kalenders effectief verkocht zullen worden. De rest zullen we nog te koop 
aanbieden, bv. aan de inkom van de fuif. 
Er werd nog niet van alle klassen het geld ontvangen, maar op dit moment leverde de 
kalenderverkoop een winst op van €800 
 
Conclusie: prima resultaat! 
 
 

4/ Aafknokenfuif 
De werkgroep Aafknokenfuif kwam ondertussen al eens samen en kon ons het volgende vertellen: 
- Er zullen geen enveloppen met voorverkoopkaarten per kind meer worden meegegeven. Wel 
werken we dit jaar met strookjes waarmee kaarten kunnen besteld worden. Op die manier hopen we 
dat er minder kaarten onbetaald zullen achterblijven. En bovendien moeten er minder kaarten 
gedrukt worden, wat de onkosten drukt. 
- de voorverkoopkaarten zullen ter beschikking liggen in de leraarskamer met een lijst en werkwijze 
erbij. De gelden zullen steeds op vrijdag opgehaald worden. 
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- Het aantal helpers vanuit het OC zal misschien dit jaar niet volstaan om alles vlot te laten verlopen. 
Vandaar wordt er via briefjes aan de ouders, een oproep gedaan naar andere helpende ouders, 
grootouders,… We spreken af dat elke externe helper wel inkom betaald, maar tijdens het helpen 
gratis drinkt. Bovendien bieden we deze helpers 3 extra consumptiebonnetjes aan. We hopen op 
minstens een paar positieve reacties. 
- Er worden tijdens de fuif broodjes en soep voorzien voor de helpers. 
- Marian vroeg na hoe het zit met het rookverbod in de zaal. De organisatie zou verantwoordelijk zijn 
mocht er, omwille van roken in de zaal, schade ontstaan. Daarom roepen we iedereen op om op de 
fuif rokers aan te spreken en hen aan te moedigen om buiten te gaan roken. Als iedereen zijn 
verantwoordelijkheid opneemt, hoeft niet één iemand zich verveeld te voelen die avond. 
- Danielle zorgt voor de handdoeken 
- de zaal klaarzetten doen we op zaterdag 30 oktober om 11. Wie is op post? 
- de fuif zelf start om 20u30, dus iedereen graag om 20u00 aanwezig. 
- Wie wil kan vooraf, rond 18u mee gaan eten bij San George. Geef een seintje aan Marian. 
- er werd een facebookgroep aangemaakt voor de Aafknokenfuif. Nodig gerust al je vrienden 
hiervoor uit. 

 
 

5/ Dag van de Leerkracht 
Op dinsdag 5 oktober is het internationale dag van de leerkracht. Ter gelegenheid daarvan zal het OC 
de leerkrachten verrassen met cupcakejes. Daarnaast willen we ook één speeltijd de 
speelplaatsbewaking overnemen. Dit is om praktische redenen enkel mogelijk  op een woensdag. 
Omdat woensdag 6 oktober een vrije dag is, zullen we deze bewaking doen op woensdag 13 oktober. 
 
Indien je hieraan graag wil meewerken, kan je nog steeds een seintje geven aan Amy of Bea P. 
Op de lijst staan nu reeds: Marian, Bea P., Danielle, Christel, Nele, Ruth, Linda, Greet en Gwenda. 
 
 

6/ Sinterklaas 
Er werd nog geen verantwoordelijke aangeduid voor het Sintfeest, na het wegvallen van Laila uit het 
OC. We spreken af dat Marian deze taak nog eenmalig op zich neemt en dat Bea P. samen met Esther 
voor de aankopen zorgt. 
Sint liet weten dat hij graag met pensioen wil en dat we zodoende een vervanger dienen te zoeken. 
Marian vraagt Patrick Nuyts, man van Gwenda. 
De juffen hebben ondertussen een idee uitgewerkt om rond sinterklaas aan te werken. Een Zwarte 
Piet zou tijdelijk in het tuinhuis van de kleuters komen wonen om één en ander voor te bereiden. Al 
de leerlingen moeten dan meehelpen om van dat tuinhuis een leuke thuis te maken voor Piet. We 
proberen er voor te zorgen dat die betreffende Zwarte Piet vóór 2 december al eens langs komt op 
school. 
Volgende vergadering zullen er meer concrete afspraken gemaakt worden hierover. 
 
 

7/ Kermis 
Er kwam een vraag van de kermismensen van Hulst. 
Tijdens de carnavalkermis bieden zij de kinderen een gratis ritje op de paardenmolen, een verrassing 
en enkele smoutebollen aan. Dit evenement is voor kinderen en ouders gratis.  
Omdat niks voor niks is, hadden zij graag gehad dat het OC tijdens de meikermis iets zou organiseren 
zodat er meer mensen de kermis zouden bezoeken. 
De meningen hierover zijn eerder dubbel. Is het aan school en oudervereniging om een kermis meer 
te bevolken? Anderzijds zou het een mogelijkheid kunnen zijn om nog wat geld in het laatje te krijgen 
in een periode dat het OC-werkjaar er eigenlijk opzit. 
Er werd zeker nog niets definitief beslist, maar de afspraak is dat we de VZW Hulst-leeft hierover 
eens aanspreken en van daaruit het initiatief herbekijken. Wordt vervolgd! 
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8/ Info vanuit de school 
� Op 4 en 5 oktober komt de missiebus van Pater ‘Sjiekedinges’ Louis Daenen. 
� woensdag 6 oktober is het pedagogische studiedag en dus vrij voor de kinderen. Namiddag 

voetbaltornooi voor 3e en 4e lj. 
� Op vrijdag 8 oktober komt de schoolfotograaf 
� van 10 tot 17 oktober is het week van het bos, maar onze kinderen gingen alvast wandelen op 

vrijdag 1 oktober. Ze hadden zalig weer. 
� Op 12 en 14 oktober is er preventieles voor 5 en 6 door Zr. Hyacintha 
� 18/10 is het handbaltornooi voor 4, 5 en 6 
� Op 21 oktober komt theater Zuidervis op school voorstellingen geven voor zowel kleuters als lagere 

school 
� Op donderdag 28/10 is er oudercontact en rapport voor het 1e lj 
� 29 oktober trefbalinstuif voor 3e en 4e lj en rapporten voor gans de lagere school 
 

9/ Rondvraag 
� Er wordt aangehaald dat de brief die bij het begin van het schooljaar wordt meegegeven wel een 

erg goed initiatief is, maar dat hij veel te veel informatie bevat. Op die manier missen de mensen 
de belangrijkste zaken die er in staan. Bovendien ontmoedigt zo’n doorlopende tekst veel mensen 
om te beginnen met lezen. 

� De meeste kleuters werden té laat op de hoogte gebracht van de infoavond van 6 september. Het 
is niet ok om te verwachten dat mensen dit gelezen hebben in de brief waarover hierboven sprake 
is. Er waren dan ook veel mensen, met een kleuter als oudste kind, toch niet aanwezig. Jammer! 

� De overzichtskalenders die de mensen van de schoolraad en personeel steeds ontvangen, zou toch 
een goed idee zijn voor àlle ouders. Misschien in een aangepaste versie. Voor hen die dit wensen 
digitaal, voor anderen eventueel op papier. 

� Het OC kreeg een bedankkaartje van mr. Ludo bij zin pensionering. Wij stellen dit heel erg op prijs. 
Je vindt dit kaartje bijgevoegd bij dit verslag. 

� Marian vraagt of het goed is dat er voor verduisteringsgordijnen gezorgd worden voor de klas van 
juf Annelies. De hob-unit is namelijk bij zonnig weer erg warm en in de winter snel koud. 
Rolgordijnen voor al de ramen zou ongeveer €250 kosten. Het OC geeft haar fiat om hiermee door 
te zetten. 

� Er werd een vraag gesteld naar overschrijvingsformulieren om de maximumfactuur te betalen. Je 
kan niet verwachten dat mensen tijdig betalen als bijna niemand hiervoor een overschrijving 
ontving. Eén en ander rond de maximumfactuur en de problemen daaromtrent, wordt 
meegenomen naar de schoolraad. 

� Er werd door ouders buiten het OC de vraag gesteld of er geen werk kon gemaakt worden van een 
ideeënbus. We bekijken dit eens. 

� Hoe zit het met klascontact? Dit is een blijkbaar een soort van forum waarvan onze school zich lid 
gemaakt heeft. Je zou er met andere ouders van je klas kunnen afspraken maken, overleggen, 
foto’s bekijken,….  
Elke leerkracht moet echter zelf beslissen of hij/zij hier mee wil werken. Misschien kunnen we als 
ouders zelf de aanzet geven. 
Ga eens kijken op http://www.klascontact.be 

� OPGELET!!!!! de vergadering van donderdag 28 oktober wordt verzet naar woensdag 27 oktober! 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Data om niet te vergeten!!! 

di 05/10/2010  Dag van de leerkracht 
woe 27/10/2010!!! vergadering Sint + smuldag 
zat 30/10/2010  Aafknokenfuif@De Griffel 
zon 21/11/2010  mosselfeest 
do 02/12/2010  Sintfeest 
do 23/12/2010  Kerstmarkt 
vr 11/02/2011  Kienavond 
vr 06/05/2011  Boekenbeurs 

 


